
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE

O spremembi plana, financiranju
KS in mestnem gradivu

Čcprav dnevni redi zadnjega zasedanja skupščinskih
zborov niso bili kratlci (precej točk dnevnega reda je
zadevalo obravnavo gradiva za skupščino mesta Ljublja-
ne) posebno živahnih razprav tokrat med dclegati ni bilo.

S podroija problematike v občini so dclegati sprejeli
osnntek do pokritve dnižbenega plana občine Ljubljana
VK-Rudnik za obdobje 1986-1990. Sprememba opravi-
čuje pobude po vključitvi investicije SDK Slovenije z iz-
gradnjo novega objekta v območju urejanja VS 2/5
- Slan in dom, ki ima širši interes. Dano je bilo tudi
pojasnilo, da bo v okviru te investicije zgrajena tudi
podružnica SDK za našo občino, saj jo doslcj kot edina
izmed Ijubljanskih občin nismo imeli. S sprcjemom te
dopolnitve družbenega plana bo omogočena izvedba po-
stopkov za pridobitev zemljišč za to gradnjo.

Delegati so podprli informacijo o aktivnostih za preo-
blikovanje delovnih in organizacijskih povezav delavcev
v KS, saj smatrajo da to vodi k racionalizaciji in družbe-
nem prihranku. Ob lem so menili, da ustanavljanje po-
sebnc delovne skupnosti v KS ni polrcbno, pač pa je bolj
smiselna organiziranost v okviru občinskih upravnih or-
ganov. Glede uvajanja računalniško informativnega si-
stema v občinski upravi bi bil dosežen prihranek na
področju enovitejšega opravljanja računalniških del, pri
čemer bi odpadlo precej honorarnih zaposlitev v KS.

Skupšiinski zbori so podprli predlog družbenega dogo-
vora o financiranju KS na območju Ijubljunskih občin,
kjer kljub številnim odprtim vpraSanjem pomeni določen
premik v urejanju malerialne podlage za delo v KS. Ob
tem je zbor združenega dela dal pobudo, da bi se kriteriji
spremenili in sicer Stevilo prebivalcev znižalo na 25 od-
slotkov odnosno kritcrij velikosti povečal na 15 odstot-
kov. Podano je bilo tudi staliSče. da zagotavljanje sred-

stev iz proračuna za pokrivanje stroSkov poslovnih pro-
storov dd 200 kvadratnih melrov ni zadovoljivo urejeno,
saj imamo v večini KS domove katerih velikost povsod
presega 200 kvadratnih metrov, pa tudi možnosti oddaja-
nja teh prostorov, ki so povečini na izvenmestnem ob-
močju, ekonomsko ni zanimivo.

Z vrsto pripomb (kaj je vloga banke v tem skladu, ob
predložitvi predloga naj se priloži tudi statut, naj se
prcdvidi sofinanciranje izgradnje obrtnikom) so dclegati
podprli osnutek odloka o ustanovitvi sklada za pospeše-
vanje razvoja drobnega gospodarstva mesta I.jub^aoe.

Protest delegacije KS Barje
Ob sprejemanju razvojnih nalog Ljubljane (seje SML

27. decembra) so viški delegati uveljavili amandma za
obnovo ceste Črna vas - Podpeč. Amandma ni bil
uveljavljen, saj so delegati s strani predsednika in člani
mestnega izvršnega sveta dobili pojasnilo, da obnova
črnovaške ccste ni opredeljena v Ijuhljanskem srednje-
ročncm planu 1986-1990. To netočno in napačno posre-
dovanje informacije dclegatom (plan bkupnObii za ceste
Ljubljana za obdobje 1986-1990 na strani 4 navaja dokon-
čanjc obnove ceste Črna vas - Podpef) je povzročilo*
negativno razpoloženjc krajanov.

Samoupravni organi in krajevna baza KS Barje so bili
izpostavljeni kritiki in drugim nevščenostim. Delegacija
KS Barje je tako sklenila, da izpostavi v mestni skupščini
protest in zahteva, da se program razvojnih nalog Ljub-
ljane dopolni z vključitvijo te ceste, mestni izvršni svet pa
zagotovi obnovo ceste Crna vas - Podpeč v letu 1989.
lzpričan protcst in zahtevo so na februarskcm zasedanju
sprejeli vse trije skupščinski zbori. 9. februarja pa je bil
protcst izpostavljen na mestni skupščini, odgovor na
zahlevo bomo objavili čim ga bo delegacija prejela.


